

本函檔號: TME/2024/N002

通告

屯門南延綫項目 — 屯門公園及屯門河道工程安排

為配合屯門南延綫高架橋及相關鐵路設施的建造工程，屯門公園沿屯門河道的部分範圍會分階段臨時封閉，以進行相關前期工程。屯門公園的部份行人路及單車徑預計由 2024 年 3 月中旬起作臨時改道。工程期間，現場會設置適當指示牌協助道路使用者。詳情請參考附圖。

此外，屯門河道工地範圍將陸續建造臨時工作平台及進行相關地基工程。個別工序或會產生聲響，工地會採取適當的噪音緩解措施。港鐵公司及承建商會密切監察有關安排，致力減低工程對社區可能帶來的影響。

感謝你的體諒。如有查詢，歡迎致電承建商 24 小時熱綫 5186 6082 或港鐵工程熱綫 2993 3333。

二零二四年三月四日

Our reference: TME/2024/N002

4 March 2024

Notice

Tuen Mun South Extension Project Works Arrangements at Tuen Mun Park and Tuen Mun River Channel

To facilitate the construction of viaduct and relevant railway facilities of the Tuen Mun South Extension, parts of the Tuen Mun Park along the Tuen Mun River Channel will be temporarily closed in phases for relevant advance works. Part of the footpath and cycling track in the park is expected to be temporarily diverted starting from mid-March 2024. During the works period, appropriate signs will be in place to direct road users. Please refer to the attachment for details.

Besides, construction of temporary working platforms and relevant foundation works will be carried out progressively at the works areas in Tuen Mun River Channel. Some noise might be generated from some of the work activities. Proper noise mitigation measures will be adopted on site. The Corporation and the Contractor will closely monitor the arrangements so as to minimise potential work impacts to the neighborhood.

Thank you for your understanding. For enquiries, please call our Contractor's 24-hour hotline at 5186 6082 or MTR Projects Hotline at 2993 3333.

屯門南延綫項目 – 屯門公園及屯門河道工程安排

Tuen Mun South Extension Project – Works Arrangements at Tuen Mun Park and Tuen Mun River Channel

